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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 3)

Председателят на Българската търговско-промишлена палата (БТПП) Цветан Симеонов се срещна с проф. Петър
Стефанов, председател на Асоциацията на консултантските дружества в инфраструктурното строителство (АКДИС)
и д-р Людмил Иванов - заместник председател на Бюрото на Съвета на браншовите организации при БТПП, стана
известно от съобщение в официалната страница на работодателската организация. Трима... 

Народният представител Деница Симеонова организира среща на представители на бизнеса в региона с
министъра на иновациите и растежа Милена Стойчева. Тема на дискусията ще е "Възможности за финансиране
на бизнеса в област Враца". По време на събитието ще бъдат представени възможностите за финансиране на
бизнеса през 2024 г., по следните програми:- "Конкурентоспособност и иновации в предприятията"; -... 

Председателят на БТПП Цветан Симеонов се срещна с проф. Петър Стефанов, председател на Асоциацията на
Консултантските дружества в Инфраструктурното Строителство (АКДИС) и д-р Людмил Иванов заместник
председател на Бюрото на Съвета на браншовите организации при БТПП. Тримата разгледаха и обсъдиха
възможностите за сътрудничество между Българската търговско-промишлена палата и АКДИС. На първо четене... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
16)

В света на валутната търговия, Forex обучението е не просто полезно, а критично за успеха на всеки трейдър.
Печелившият път изисква дълбоко разбиране на различни стратегии, анализи и управление на риска. Нека

Заглавие: БТПП и Асоциацията на консултантските дружества в инфраструктурното строителство задълбочават
сътрудничеството си
Дата: 23.01.2024 11:57
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: МИНИСТЪРЪТ НА ИНОВАЦИИТЕ И РАСТЕЖА МИЛЕНА СТОЙЧЕВА ЩЕ СЕ СРЕЩНЕ С ПРЕДСТАВИТЕЛИ НА
БИЗНЕСА ВЪВ ВРАЦА
Дата: 22.01.2024 12:41
Медия: Модерна Враца

Заглавие: Среща с представители на Асоциацията на Консултантските Дружества в Инфраструктурното
Строителство (АКДИС)
Дата: 23.01.2024 11:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Защо Forex обучението е ключът към успеха в трейдинга
Дата: 23.01.2024 10:26
Медия: Pariteni

https://www.bta.bg/bg/news/economy/605564-btpp-i-asotsiatsiyata-na-konsultantskite-druzhestva-v-infrastrukturnoto-stroitel
http://modernavratza.com/ministarat-na-inovaciite-i-rasteja-milena-stoycheva-shte-se-sreshtne-s-predstaviteli-na-biznesa-vav-vraca_36389.html
https://www.bcci.bg/news/20026
https://www.pariteni.bg/novini/plateni-publikacii/zashto-forex-obuchenieto-e-kliuchyt-kym-uspeha-v-trejdinga-248410


разгледаме защо преминаването през Forex обучение е толкова важно и как може да повлияе на вашите трейдинг
умения.Какви знания и умения предоставя Forex обучението? То предлага ценни уроци и ... 

Да се създаде Дигитален борд към Столична община. Тази идея беше обсъдена и подкрепена на среща на
заместник-кметовете Иван Василев, Иван Гойчев и Никола Барбутов с представители на асоциациите на
технологичния бизнес в България. Това съобщи кметът на София Васил Терзиев в личния си профил във Facebook,
видя Sofia24.bg. Васил Терзиев сподели подробности за идеята: "Дигиталният борд ще работи акти... 

Решението за строеж на трето производствено съоръжение за батерии в САЩ ще бъде взето, "когато моментът е
подходящ", изтъква ръководителят на групата Юки КусумиBизнесът с батерии на японската група Panasonic трябва
да се съсредоточи върху повишаването на производителността, изтъква главният изпълнителен директор на
групата Юки Кусуми пред Ройтерс, сигнализирайки, че доставчикът на Tesla може да от... 

Снимка община Пловдив В Пловдив и областта преките чуждестранни инвестиции (ПЧИ) в нефинансовия сектор
към 31.12.2022 г. възлизат на 2, 460 милиарда евро, което е с 14.6% повече в сравнение с 2021 година. Най-
голяма е стойността на направените чуждестранни инвестиции в индустрията, с изключение на строителството – 1,
784 милиарда евро, и в сектор "Операции с недвижими имоти" – 321 млн.евро, праде... 

"Лукойл трябва да внесе средства във Фонда за енергийна сигурност - работата на българските власти е да
задължат рафинерията. Приходите от Фонда трябва да отидат за допринасяне на зеления преход в България.
Страната трябва да намери собственик или управител на рафинерията в България, който да спазва българското
законодателство." Това заяви в интервю за БГНЕС Руслан Стефанов, главен икономист в Цен... 

Отчитаме най-високия ръст на преките чуждестранни инвестиции (ПЧИ) за последните 12 години в България.
Само за периода януари – ноември 2023 г. те са в размер на 7 млрд. лева. Увеличението е с близо 2 млрд. лева
повече, спрямо същия период на 2022 година. Това обяви министърът на икономиката и индустрията Богдан
Богданов по време на среща с Кристоф Дебюс, главен финансов директор на германската ко... 

Снимка община Пловдив В Пловдив и областта преките чуждестранни инвестиции (ПЧИ) в нефинансовия сектор
към 31.12.2022 г. възлизат на 2, 460 милиарда евро, което е с 14.6% повече в сравнение с 2021 година. Най-
голяма е стойността на направените чуждестранни инвестиции в индустрията, с изключение на строителството - 1,
784 милиарда евро, и в сектор "Операции с недвижими имоти" - 321 млн. евро, прад... 

Заглавие: Терзиев прави Дигитален борд на Столичната община
Дата: 23.01.2024 10:12
Медия: Зарата

Заглавие: Panasonic избира разширяването на фабриките за батерии пред строежа на нови заводи
Дата: 23.01.2024 10:02
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: 5 милиарда чужди инвестиции за година се изсипаха в този български град
Дата: 23.01.2024 10:01
Медия: БГ вест

Заглавие: Руслан Стефанов: "Лукойл" продължава да не плаща, България трябва да оцени рисковете
Дата: 23.01.2024 09:32
Медия: ABCnews.bg

Заглавие: Министър Богданов: Продължава положителният тренд на рекордно увеличение на инвестициите в
България
Дата: 23.01.2024 09:32
Медия: Дартс Нюз

Заглавие: 5 милиарда чужди инвестиции за година се изсипаха в този български град
Дата: 23.01.2024 09:28
Медия: Petel.bg

https://zarata.info/%D1%82%D0%B5%D1%80%D0%B7%D0%B8%D0%B5%D0%B2-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B8-%D0%B4%D0%B8%D0%B3%D0%B8%D1%82%D0%B0%D0%BB%D0%B5%D0%BD-%D0%B1%D0%BE%D1%80%D0%B4-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D1%82%D0%BE%D0%BB%D0%B8/
https://www.investor.bg/a/444-novini/388018-panasonic-izbira-razshiryavaneto-na-fabrikite-za-baterii-pred-stroezha-na-novi-zavodi
https://bgvest.eu/1034285/
https://www.abcnews.bg/bg/news/17059951347219/ruslan-stefanov-lukoyl-prodalzhava-da-ne-plashta-balgariya-tryabva-da-otseni-riskovete
http://dartsnews.bg/2024/01/23/%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%8A%D1%80-%D0%B1%D0%BE%D0%B3%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B4%D1%8A%D0%BB%D0%B6%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%BE%D0%B6%D0%B8/
https://petel.bg/5-miliarda-chuzhdi-investitsii-za-godina-se-izsipaha-v-tozi-balgarski-grad-__510164


Предлага се още 3-годишна програма, която да финансира всички проекти в резервния списък, на обща стойност
над 2 милиарда лева. Иска се и 10-годишна национална програма, за да може да се санира целият жилищен фонд
в страната Приключилият първи етап от програмата за саниране по Плана за възстановяване и устойчивост
продължава да предизвиква обществени реакции и недоволство. Излиза на преден план и ... 

За декември дължи на държавата 20 млн. лв."Лукойл трябва да внесе средства във Фонда за енергийна сигурност -
работата на българските власти е да задължат рафинерията. Приходите от Фонда трябва да отидат за
допринасяне на зеления преход в България. Страната трябва да намери собственик или управител на
рафинерията в България, който да спазва българското законодателство." Това заяви в интервю за БГН... 

Компаниите съкращават работната седмица и служителите си, но това може да им създаде по-големи
проблемиКорпоративна Америка започна 2024 г. с поредица от съобщения за съкращения на работни места. Те,
макар и скромни, изглеждат озадачаващи в момент, когато фондовият пазар се доближава до рекордни върхове, а
ръстът на реалния брутен вътрешен продукт (БВП) остава стабилен. Приемете го за последния щр... 

Всички нови сгради, които се проектират у нас, трябва да използват над 50% енергия от възобновяеми източници
за отопление и охлаждане. Това гласи наредба, приета преди две години, но която влезе в сила в началото на
2024-та.От тази година над 50% от енергията за отопление и охлаждане във всички нови сгради трябва бъде от
възобновяеми източници. Това означава ограничаване на топлинните загуби с изо... 

Близо 620 000 лв. са забавените трудови възнаграждения в Шуменска област за 2023 г. А 155 са установените
нарушения по заплащането на труда. Близо 110 са нередностите, свързани с работното време. Това са само част
от нередностите, установени от инспекторите по труда при проверки в предприятия и фирми в региона през
миналата година. За да намаляват тези числа в статистиката, вече 15 години от КНСБ... 

Г-н Котларов кои са основните фактори при избор на ваканционен имот и какво търси купувача към момента?
Какви са вашите наблюдения? Опитът с купувачите, с които общуваме е, че търсят уединен комплекс, в който
децата им да имат достатъчно зелени площи и да нямат досег на автомобили. Защото в момента повечето
купувачи са именно хората с деца. Целта им е през активните летни месецзи на ваканция децат... 

Заглавие: Общините предлагат 10-годишна програма за саниране на целия жилищен фонд
Дата: 23.01.2024 09:15
Медия: Econ

Заглавие: Руслан Стефанов: "Лукойл" продължава да не плаща, България трябва да оцени рисковете
Дата: 23.01.2024 09:03
Медия: Фактор

Заглавие: Всички се радват на забавянето на инфлацията освен корпоративна Америка
Дата: 23.01.2024 11:28
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Собственик на пасивна къща: Сметките ни за ток са 5 пъти по-ниски, въпреки че площта е два пъти по-
голяма
Дата: 23.01.2024 11:38
Медия: Пловдив 24

Заглавие: Моето първо работно място
Дата: 23.01.2024 12:04
Медия: Радио Шумен

Заглавие: Хората купуват ваканционен имот, защото знаят, че цената му ще расте занапред
Дата: 23.01.2024 09:31
Медия: 3е-news

Заглавие: Отворена е нова покана за финансиране за социални иновации в сферата на пластмасите,

https://econ.bg/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%9E%D0%B1%D1%89%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BB%D0%B0%D0%B3%D0%B0%D1%82-10-%D0%B3%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D1%88%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D1%81%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D1%86%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%8F-%D0%B6%D0%B8%D0%BB%D0%B8%D1%89%D0%B5%D0%BD-%D1%84%D0%BE%D0%BD%D0%B4_l.a_i.804940_at.1.html
https://faktor.bg/bg/articles/ruslan-stefanov-praktika-e-lukoyl-da-ne-plashta-balgariya-tryabva-da-otseni-zaplahata-ot-ruska-kompaniya
https://www.investor.bg/a/517-pazar-na-truda/387807-vsichki-se-radvat-na-zabavyaneto-na-inflatsiyata-osven-korporativna-amerika
https://www.plovdiv24.bg/novini/Bylgaria/Sobstvenik-na-pasivna-kushta-Smetkite-ni-za-tok-sa-5-puti-po-niski-vupreki-che-ploshtta-e-dva-puti-po-golyama-1976426
https://bnr.bg/shumen/post/101938751/moeto-parvo-rabotno-masto
https://3e-news.net/bg/a/view/50438/horata-kupuvat-vakancionen-imot-zashtoto-znajat-che-cenata-mu-shte-raste-zanapred
https://industryinfo.bg/article/32519-otvorena-e-nova-pokana-za-finansirane-za-socialni-inovacii-v-sferata-na-plastmasite-opakovkite-hranite-i-tekstila


SoTecIn Factory с финансовата подкрепа на Европейския съюз стартира втора покана за социални иноватори в
рамките на своята програма на стойност 3,3 млн. евро в подкрепа на социални иновативни предприятия,
съобщиха от Клъстер "Мехатроника и автоматизация" (КМА). 

Решението на ЯЦБ помрачи оптимизма на инвеститорите в ЯпонияХонконгските акции поскъпнаха във вторник,
повеждайки ръстовете на азиатските пазари, а японският Nikkei 225 регистрира малък спад, след като Японската
централна банка (ЯЦБ) не промени паричната си политика на първата среща за 2024 г. пише CNBC. Хонконгският
индекс Hang Seng се повиши с почти 3%, стимулиран от акциите на технологичните ко... 

По данни на Националния статистически институт преките чуждестранни инвестиции (ПЧИ) в нефинансовия сектор
в област Сливен към 31.12.2022 г. възлизат на 133.9 млн. евро, което е с 1.7% повече в сравнение с 2021 година.
През 2022 г. най-голяма е стойността на направените преки чуждестранни инвестиции в промишлеността – 100.4
млн. евро, като е регистрирано намаление от 10.7% спрямо предходната годин... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 13)

От 1 март ще влезе в сила свободен пазар на труда между страните от инициативата "Отворени Балкани" - Сърбия,
Северна Македония и Албания, предаде БГНЕС. Днес в Скопие бяха подписани два правнообвързващи
протокола. Директорът на Агенцията по заетостта на РСМ Ведат Османи, заедно с колегите си от Сърбия и
Албания, завършиха двата документа за прилагане на условията за свободен достъп до пазара на т... 

Как се развива този тип обучение, какво още може да бъде направено, къде е мястото на коучинга в
образованието, с какво може да се насърчат учителите, разказва д-р Лъчезар Африканов, член на УС Фондация за
модерно образованиеД-р Лъчезар Африканов е посланик на HundrED за България. Преподавател в НБУ и ПУ
"Паисий Хилендарски" в сферата на образователното лидерство и педагогиката в направления като ... 

Той щял да създава иновативен технологичен бизнесДа се създаде Дигитален борд към Столична община. Тази
идея беше обсъдена и подкрепена на среща на заместник-кметовете Иван Василев, Иван Гойчев и Никола
Барбутов с представители на асоциациите на технологичния бизнес в България. Това съобщи кметът на София
Васил Терзиев в личния си профил във Facebook, видя Sofia24.bg. Васил Терзиев сподели подроб... 

опаковките, храните и текстила
Дата: 23.01.2024 09:14
Медия: Industry Info

Заглавие: Новината за китайските стимули на фондовия пазар подкрепи хонконгските акции
Дата: 23.01.2024 12:06
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: 133 милиона чужди инвестиции в Сливенско за година
Дата: 23.01.2024 12:13
Медия: SlivenPress

Заглавие: От 1 март влиза в сила свободен пазар на труда между Сърбия, РСМ и Албания
Дата: 22.01.2024 17:43
Медия: Агенция БГНЕС

Заглавие: На какъв етап е дуалното обучение у нас?
Дата: 23.01.2024 09:41
Медия: Economy

Заглавие: Терзиев прави Дигитален борд на Столичната община
Дата: 23.01.2024 09:22
Медия: Dnes.bg

Заглавие: Близо 1,8 милиона потребители използват ПИК на НАП

https://www.investor.bg/a/538-pazari/388034-novinata-za-kitayskite-stimuli-na-fondoviya-pazar-podkrepi-honkongskite-aktsii
https://slivenpress.bg/133-%D0%BC%D0%B8%D0%BB%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%B0-%D1%87%D1%83%D0%B6%D0%B4%D0%B8-%D0%B8%D0%BD%D0%B2%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%86%D0%B8%D0%B8-%D0%B2-%D1%81%D0%BB%D0%B8%D0%B2%D0%B5%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%BE/
https://bgnes.bg/news/ot-1-mart-vliza-v-sila-svoboden-pazar-na-truda-mezhdu-srbiia-rsm-i-albaniia/
https://www.economy.bg/innovations/view/57432/Na-kakyv-etap-e-dualnoto-obuchenie-u-nas
https://www.dnes.bg/sofia/2024/01/23/terziev-pravi-digitalen-bord-na-stolichnata-obshtina.596132
https://akcent.bg/article/67253


Близо 1,8 милиона потребители имат персонален идентификационен код (ПИК) на НАП, като само през миналата
година са издадени над 190 000 кода, от които 11 000 са на юридически лица. Повече от 500 000 граждани са
използвали своя ПИК през 2023 г., за да подадат годишната си данъчната декларация в Портала за електронни
услуги на приходната агенция. Е-платформата на НАП предлага над 170 електронни усл... 

Ако ГЕРБ влезе в управлението на София, "Спаси София" ще мине в опозиция, казва общинският съветник Гергин
Борисов Има напредък при преговорите за решаването на кризата в Столичния общински съвет (СОС), но той все
още не е задоволителен. Това каза в интервю за Mediapool общинският съветник от "Спаси София" Гергин
Борисов. Вече повече от два месеца общинските съветници не могат да изберат председа... 

Всички подобряват значително доходността си в края на годината Три от девет фонда за втора пенсия излизат на
плюс за последните две години. Макар при най-големите фондове доходността да остава отрицателна, резултатите
навсякъде значително се подобряват. Това показват данните на Комисията за финансов надзор за доходността за
периода 31 декември 2021 - 29 декември 2023 г., пише вестник СЕГА. В тях в... 

Над 40% от компаниите у нас инвестират в специализирани обучения за служителите си. Това сочат резултатите от
ежегодното проучване на консултантската компания за корпоративни обучения. "Целите чрез обученията са
няколко. От една страна да повишат ефективността на хората си, от друга страна да повишат тяхната мотивация и
освен за умения, да се работи върху това те да се чувстват като част от общн... 

Конфедерацията на независимите синдикати (КНСБ) се обяви против внесените промени в Закона за публичните
предприятия, с които се въвежда "таван" от 12 заплати при пенсиониране на работещите в държавните фирми.
Вносители на предложенията за законови промени са депутатът Димитър Найденов и група народни
представители от "Продължаваме промяната" – "Демократична България". Синдикатът изпрати специално... 

За майките, които избират да излязат от зоната на семейния комфорт, за жените, които успешно съчетават
предприемачеството с майчинството, и за онлайн платформата, която дава гласност на тези лични бизнес
истории, разказват две майки от сайта Mami.bg. Стефка Стоянов и Ана Кузнецова гостуват на рубриката
"Разговорът", за да запознаят слушателите на предаването "Нашият ден" с инициативата "Аз съм мам... 

Дата: 23.01.2024 09:16
Медия: Акцент БГ

Заглавие: "Спаси София": ГЕРБ не може да е част от управлението, а само част от работата за София
Дата: 23.01.2024 08:34
Медия: Mediapool.bg

Заглавие: Три фонда за втора пенсия излязоха на плюс
Дата: 23.01.2024 07:50
Медия: Dunavmost

Заглавие: Работодател: Чрез обучения задържаме качествените си служители
Дата: 23.01.2024 11:43
Медия: Зарата

Заглавие: Синдикатите са против тавана от 12 заплати при пенсиониране
Дата: 23.01.2024 11:26
Медия: Банкеръ

Заглавие: Кампания "Аз съм мама предприемач" в подкрепа на майките с бизнес
Дата: 23.01.2024 10:12
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Работодател: Чрез обучения задържаме качествените си служители
Дата: 23.01.2024 11:00
Медия: Dnes.bg

https://www.mediapool.bg/spasi-sofiya-gerb-ne-mozhe-da-e-chast-ot-upravlenieto-a-samo-chast-ot-rabotata-za-sofiya-news355463.html
https://www.dunavmost.com/novini/tri-fonda-za-vtora-pensiya-izlyazoha-na-plyus
https://zarata.info/%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB-%D1%87%D1%80%D0%B5%D0%B7-%D0%BE%D0%B1%D1%83%D1%87%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%B7%D0%B0%D0%B4%D1%8A%D1%80%D0%B6%D0%B0%D0%BC%D0%B5/
https://banker.bg/2024/01/23/%D1%81%D0%B8%D0%BD%D0%B4%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%81%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%82%D0%B8%D0%B2-%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B0-%D0%BE%D1%82-12-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BB%D0%B0/
https://bnr.bg/post/101938659/razgovorat
https://www.dnes.bg/obshtestvo/2024/01/23/rabotodatel-chrez-obucheniia-zadyrjame-kachestvenite-si-slujiteli.596146


Повишават се резултатите на компаниите, каза Илиян БойчевНад 40% от компаниите у нас инвестират в
специализирани обучения за служителите си. Това сочат резултатите от ежегодното проучване на консултантската
компания за корпоративни обучения. "Целите чрез обученията са няколко. От една страна да повишат
ефективността на хората си, от друга страна да повишат тяхната мотивация и освен за умения, да ... 

Над 40% от компаниите у нас инвестират в специализирани обучения за служителите си. Това сочат резултатите от
ежегодното проучване на консултантската компания за корпоративни обучения. "Целите чрез обученията са
няколко. От една страна да повишат ефективността на хората си, от друга страна да повишат тяхната мотивация и
освен за умения, да се работи върху това те да се чувстват като част от общнос... 

От затрудненията на световните технологични компании страда и българската софтуерна индустрияЗатрудненията
на големи технологични компании по света, които съкращават служители с цел да намалят разходи, се отразяват
на българския ИТ сектор. Само за 2023 г. в Силициевата долина и по света са освободени близо 300 000 души.
"Това, което ние веднага усетихме в България, е, че във втората половина на 20... 

Основен фактор е чувството за ангажираност с работата, което се отразява на мотивациятаНедоволните
служители са стрували на американските компании приблизително 1,9 трлн. долара загубена производителност
през миналата година, а върху световната икономика ефектът е от 8,8 трлн. долара. Това показва проучване на
Gallup, което се опитва да сложи цена на неудовлетвореността на работното място, съобщав... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

Германска бизнес делегация, включваща водещи фирми за тунелопробивни машини, вятърни паркове и
промишлени доставки, придружава президента на страната Франк-Валтер Щайнмайер на посещение във
Виетнам, започващо във вторник, докато Берлин прокарва своята стратегия за намаляване на рисковете от
прекалената зависимост от Китай, предава Ройтерс. Германски компании са инвестирали над 3 милиарда долара
в ... 

Полша ще запази военната и политическата си подкрепа за Украйна, заяви полският премиер Доналд Туск в Киев
в понеделник, след като обвини унгарския си колега Виктор Орбан, че е предал Европа. Посещението на Туск в
Украйна беше първото му посещение в страната като министър-председател след миналогодишните национални
избори, на които неговата коалиция замени националистическото правителство на "Прав... 

Заглавие: Обученията в компаниите показват какво ще се случи със служителите
Дата: 23.01.2024 09:27
Медия: Пловдив 24

Заглавие: IT секторът забавя растежа и временно замразява назначенията
Дата: 23.01.2024 12:04
Медия: Сега

Заглавие: Неудовлетворените служители струват на компаниите по света 8,8 трлн. долара
Дата: 23.01.2024 12:15
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Германският президент търси във Виетнам алтернатива на Китай
Дата: 23.01.2024 09:54
Медия: Новини.бг

Заглавие: Полша ще остане най-големият съюзник на Украйна, заяви Туск
Дата: 23.01.2024 10:33
Медия: Euractiv Bulgaria

Заглавие: 1 евро много ли е? Хърватски град предлага къщи за 13 цента
Дата: 23.01.2024 09:09
Медия: PZdnes

https://www.plovdiv24.bg/novini/Bylgaria/Obucheniyata-v-kompaniite-pokazvat-kakvo-shte-se-sluchi-sus-sluzhitelite-1976125
https://www.segabg.com/hot/category-economy/it-sektorut-zabavya-rastezha-i-vremenno-zamrazyava-naznacheniyata
https://www.investor.bg/a/517-pazar-na-truda/388033-neudovletvorenite-sluzhiteli-struvat-na-kompaniite-po-sveta-88-trln-dolara
https://novini.bg/sviat/eu/824707
https://euractiv.bg/section/%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D0%BA%D0%B0/news/%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D1%88%D0%B0-%D1%89%D0%B5-%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0%D0%B9-%D0%B3%D0%BE%D0%BB%D0%B5%D0%BC%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D1%81%D1%8A%D1%8E%D0%B7%D0%BD%D0%B8%D0%BA-%D0%BD/
https://pzdnes.com/2024/01/23/1-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE-%D0%BC%D0%BD%D0%BE%D0%B3%D0%BE-%D0%BB%D0%B8-%D0%B5-%D1%85%D1%8A%D1%80%D0%B2%D0%B0%D1%82%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%B4-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BB%D0%B0/


Източник: Depositphotos Можете да намерите Леград на границата с Унгария Леград е малък град с по-малко от
2000 жители, разположен в Хърватия. Разположен е на криволичещата река Драва, която образува границата със
съседна Унгария. Преди няколко дни градът привлече вниманието на местните медии със съобщението, че
общината ще предложи нов кръг от почти безплатни къщи, за да привлече млади семейства ... 

Много често хората съзнателно поръчват фалшификати, коментира експертът от Асоциация "Активни потребители"
/КРОСС/ "Фалшивите стоки циркулират по цял свят. Донякъде можем да ограничим риска от ползването на такива
стоки, но нямаме пълни гаранции". Това заяви в ефира на "Твоят ден" по NOVA NEWS Богомил Николов от
Асоциация "Активни потребители" за нагласите към фалшификатите у нас и в Европа. Той п... 

От 313 секции в София които са проверени, само в 13 не е имало грешни изборни протоколи при местните избори
през октомври. Това е установила съдебната експертиза, поискана от БСП-София, обявиха от партията на
брифинг в централата си на столичната улица "Леге". "За нас реалният резултат се различава от официалния. (...)
На местните избори бяхме сами срещу всички, няма да позволим нашата победа да б... 

Заглавие: Богомил Николов: Купувайте лекарства само от проверени места
Дата: 23.01.2024 11:19
Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: БСП уверени, че могат да касират избора на Васил Терзиев за кмет на София
Дата: 23.01.2024 12:13
Медия: News.bg

https://www.cross.bg/nikolov-tzena-bogomil-1737747.html
https://news.bg/politics/bsp-uvereni-che-mogat-da-kasirat-izbora-na-vasil-terziev-za-kmet-na-sofiya.html
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